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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen áron kínálják az egyes kínai vakcinákat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány bejelentette, hogy egymillió adagot rendel a kínai Sinopharm BBIBP-CorV jelzésű 
vakcinájából, amennyiben az az OGYÉI vizsgálatai alapján biztonságosnak és hatékonynak 
mutatkozik, és megkapja a szakemberek jóváhagyását. 

Nem föltételezem azonban, hogy anélkül állapodtak volna meg a Sinopharmmal, hogy legalább a 
másik két, a fejlesztés hasonló fázisában lévő kínai oltóanyagra, a Sinovac fejlesztette CoronaVacra 
és a CanSino Biologics oltóanyagára is árajánlatot kértek volna.

Tudunk továbbá még két, a fejlesztés viszonylag előrehaladott stádiumában lévő kínai vakcináról, 
az Anhui Zhifei Longcoméról, és Sinopharm másik, tesztelés alatt álló oltóanyagáról is.

Kérdezem ezért miniszter urat:

Milyen áron állapodtak meg a BBIBP-CorV vakcina esetleges szállításáról? 

Milyen áron kínálta

a Sinovac 

a CanSino Biologics 

az oltóanyagát?

Kértek-e árajánlatot az Anhui Zhifei Longcom-féle, illetve a másik, Sinopharm fejlesztette 
vakcinára is? Ha igen, ők milyen áron ajánlották? 

Várom megtisztelő válaszát.



Budapest, 2021. január 25.

Tisztelettel:

Varga Zoltán

Demokratikus Koalíció
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